



عمادة شؤون الطلبة
نموذج معلومات النوادي الطلابية 2023-2024

Club Name: Innovation and Creativity Club	اسم النادي: الابتكار والإبداع
A brief Overview of the club: This club proposes and supports creative and innovative ideas submitted by university students.	نبذة مختصرة عن النادي: يقوم هذا النادي باقتراح ودعم الأفكار الإبداعية والإبتكارية المقدمة من طلبة الجامعة.
Club Goals: 1. Spreading awareness among students of the importance of creative thinking and innovation. 2. Consolidating creative and innovative thinking among university students. 3. Supporting students' creative and innovative projects.	أهداف النادي (3-5): 1. نشر الوعي لدى الطلبة بأهمية التفكير الابداعي والابتكار. 2. ترسيخ الفكر الابداعي والابتكاري عند طلبة الجامعة. 3. دعم المشاريع الابداعية والابتكارية عند الطلبة.
Main task of the club: 1. Working to spread awareness among students of the importance of creative thinking and innovation. 2. Working to consolidate creative and innovative thinking among university students. 3. Supporting students' creative and innovative projects and working on their participation in student conferences and competitions.	المهام الرئيسية للنادي (3-5): 1. القيام بنشر الوعي لدى الطلبة بأهمية التفكير الابداعي والابتكار. 2. العمل على ترسيخ الفكر الابداعي والابتكاري عند طلبة الجامعة. 3. دعم المشاريع الابداعية والابتكارية عند الطلبة العمل على مشاركتها في المؤتمرات والمسابقات الطلابية.
Suggested Activities related to the nature of the club: Competition Innovation day workshops Field visits	أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته (3-5): مسابقات يوم الابتكار ورشات عمل زيارات ميدانية
Comments or notes:	آية ملاحظات إضافية (إن وجدت)
Faculty member Al Ain: Name and signature: Maha Rahrouh <i>Maha Rahrouh</i> Abu Dhabi: Name and signature: Mohammad Sharairi <i>Mohammad Sharairi</i>	عضو هيئة التدريس (ممثل النادي) مقر العين: الاسم والتوقيع: مها رحروح <i>Maha Rahrouh</i> مقر أبوظبي الاسم والتوقيع: محمد شرايري <i>Mohammad Sharairi</i>

Student Affairs in charge	الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة
Al Ain:	مقر العين:
Name and signature:	الاسم والتوقيع:
Maitha Alshamsi	ميثاء الشامسي
	
Abu Dhabi: Wesam Suliman	مقر أبوظبي: وسام سليمان
Name and signature: Wesam	الاسم والتوقيع: Wesam

التاريخ: 13/11/2023